
Měl jsem zájem o výrobu a o technologii plstění, která mi byla nová. Na škole není moc probíraná. 

Výroba plstění je určitě zajímavá a mohla by být přínosná do budoucna v mém oboru při možnosti 

zkoušení nových kompozitních materiálů. 

Michal Holada, červenec – srpen 2022 
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Dle mého názoru měla praxe ve firmě NETEX velký přínos. Myslím, že je důležité vědět, jak něco 

vzniká od začátku do konce. Jsem schopna říct, že jsem si tak ucelila znalosti v dané tématice a jsem 

schopna o tomto odvětví textilií hovořit s větší jistotou a sebevědomím. Také bylo pozoruhodné 

vidět, jak široký sortiment dokáže jedna firma mít. 



Vzhledem k rozmanitosti probírané tématiky mé specializace (Projektování textilií) praxe měla velký 

přínos. I když jsem pracovala převážně s plstí, která není na této specializaci široce rozebíraným 

tématem, bylo přínosné vidět, jakými všemi způsoby se s ní dá pracovat a s jakými dalšími druhy 

textilií se dá kombinovat. 

Natálie Marešová, červenec 2022 


